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RO.0002.3.2020.DR 

Protokół  nr XV/20 

Z XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca 2020 roku, która odbyła się w 

sali gimnastycznej Zespołu Szkół we Fromborku. 

Sesję rozpoczęto o godz. 9
22

 a zakończono o godz. 11
34

 . 

Na ogólną liczbę 15 radnych w sesji udział wzięło 9 radnych. Nieobecni radni to: : Ewa Błoch, Beata 

Fiuk, Jacek Gawłowski, Bartosz Karpowicz, Robert Markun, Agnieszka Ros 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Ponadto w sesji udział wzięli: 

 Pan Zbigniew Pietkiewicz –Burmistrz Miasta i Gminy Frombork, 

 Pan Damian Krasiński – Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Frombork, 

 Pani Barbara Chomacka – Sekretarz Gminy Frombork,  

 Pani Ewa Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork, 

 Pan Bogdan Bielawski – Adwokat obsługujący Urząd Miasta i Gminy Frombork,  

 Marek Zbytniewski – Prezes Fundacji Żółty Szalik, 

 Rafał Wróblewski – Dyrektor Fundacji Żółty Szalik, 

 Sołtysi – lista obecności stanowi załącznik nr 2 do protokołu, 

 Mieszkańcy Miasta i Gminy Frombork 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk przywitał przybyłych na sesję 

Pana Burmistrza Miasta i Gminy, Panią Sekretarz, radnych, sołtysów,  pracowników urzędu. 

Ad. pkt 1.  

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk otworzył XV zwyczajną sesję 

Rady Miejskiej we Fromborku i stwierdził, że obrady są prawomocne, gdyż na ogólną liczbę  

15 radnych, w sesji uczestniczy 9 radnych. Nieobecni to: Ewa Błoch, Beata Fiuk, Jacek Gawłowski, 

Bartosz Karpowicz, Robert Markun, Agnieszka Ros 

Ad. pkt 2. 

Na sekretarza obrad zaproponowano Magdalenę Jakóbczyk 

Radna wyraziła zgodę.    

Sekretarzem obrad została Magdalena Jakóbczyk 

Ad. pkt 3. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk powiedział, że wpłynęły dwa wnioski odnośnie 

porządku obrad. Pierwszy wniosek Burmistrza Miasta i Gminy Frombork o wprowadzenie do 

porządku obrad XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej projektów uchwał, zaproponował aby 

przeprowadzić głosowanie nad każdym projektem. Wniosek stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

1. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu,  przyjęcia części dotacji 

projektu  oraz upoważnienia Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Fromborku do realizacji projektu ,,Rozwój wysokiej jakości usług społecznych w gminach 
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Braniewo i Frombork-edycja III" realizowanego w ramach Osi priorytetowej RPWM.11.00.00 

Włączenie społeczne, Działanie RPWM.11.02.00 „Ułatwienie dostępu do przystępnych 

cenowo, trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych 

świadczonych w interesie ogólnym.”, Poddziałanie RPWM.11.02.03 Ułatwienie dostępu do 

usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem lokalnym- projekty konkursowe. 

     Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

     Za głosowało 6 radnych   

     Przeciw głosowało 2 radnych 

     Wstrzymało się 1 radnych 

     Zmiana została przyjęta 

2. Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu, przyjęcia części dotacji 

projektu oraz upoważnienia Kierownika Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we 

Fromborku do realizacji projektu „Klub Integracji Społecznej we Fromborku” realizowanego 

w ramach Osi priorytetowej RPWM.11.00.00 Włączenie społeczne, Działanie 

RPWM.11.01.00 „Aktywne włączenie, w tym z myślą o promowaniu równych szans oraz 

aktywnego uczestnictwa  i zwiększaniu szans na zatrudnienie”, Poddziałanie RPWM.11.01.01 

Aktywizacja społeczna i zawodowa osób wykluczonych oraz zagrożonych wykluczeniem 

społecznym – projekty konkursowe. 

     Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

     Za głosowało 6 radnych   

     Przeciw głosowało 2 radnych 

     Wstrzymało się 1 radnych 

     Zmiana została przyjęta 

3. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego  miasta Frombork dla części obrębu geodezyjnego nr 8, 

działki nr 46/6 i nr 46/10. 

      Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

      Za głosowało 9 radnych.  

      Przeciw głosowało 0 radnych.  

      Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

      Zmiana została przyjęta. 

Drugi wniosek o zmiany w porządku obrad wpłynął od grupy radnych – Urszula Zakrzewska, 

Magdalena Jakóbczyk, Marcin Zabłocki, Anna Janicka, Teresa Rusnak, Longina Woelky, Jadwiga 

Urbanowicz, Tadeusz Kochański – i dotyczył wycofania z porządku obrad projektów uchwał w 

sprawie: 

 uchwalenia Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Miasta i Gminy 

Frombork; 

 odbierania odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości, na których nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne; 

 w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia stawki tej opłaty i stawki opłaty za pojemnik o określonej pojemności; 

 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

składanej przez właścicieli nieruchomości położonych na terenie Miasta i Gminy Frombork 

oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 
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 w sprawie terminu, częstotliwości i trybu uiszczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie Miasta i Gminy Frombork; 

 szczegółowego sposobu i zakresu świadczeń usług w zakresie odbierania odpadów 

komunalnych od właścicieli nieruchomości z terenu Miasta i Gminy Frombork i 

zagospodarowania tych odpadów w zamian za uiszczoną przez właściciela nieruchomości 

opłatę za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

Wniosek stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

 

      Ww. propozycję poddano pod głosowanie 

      Za głosowało 8 radnych.  

      Przeciw głosowało 0 radnych.  

      Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

      Zmiana została przyjęta. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał porządek obrad, uwzględniający 

wprowadzone zmiany 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 13 maja 2020 

roku. 

5. Sprawozdanie z realizacji uchwał podjętych na XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

we Fromborku w dniu 13 maja 2020 roku 

6. Sprawozdanie z pracy Burmistrza.  

7.   Raport o stanie Gminy Frombork za rok 2019 r.: 

a) debata; 

      b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy      

Frombork 

8.  Wykonanie budżetu za rok 2019: 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie sprawozdania z realizacji budżetu za 2019 r.; 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wykonania 

budżetu za rok 2019; 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za rok 2019; 

d) dyskusja nad sprawozdaniem Burmistrza; 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 rok wraz ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2019 rok; 

f) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla Burmistrza; 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza; 

h) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork 

z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

9.  Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2020-2030; 

b) zmian w budżecie na 2020 rok; 

c) unieważnienia uchwały nr II/16/05 Rady Miejskiej Gminy Frombork z dnia 24 lutego 2005 

r. w sprawie określenia stawek opłaty przystaniowej i pasażerskiej za korzystanie z 

infrastruktury portowej w porcie morskim we Fromborku; 
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d) rozpatrzenia skarg na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w kwestii 

gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminnym; 

e) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 1 położonego w budynku mieszkalnym nr 4 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka  

o numerze 90/2, obręb 4 Frombork; 

f) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 3 położonego w budynku mieszkalnym nr 6 

posadowionym na nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako 

działka  

o numerze 44/1, obręb 4 Frombork; 

g) wyrażenia zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu 

mieszkalnego o numerze 1 położonego w budynku mieszkalnym nr 15 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka  

o numerze 144, obręb 4 Frombork; 

h) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

i) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

j) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na 

okres 1 roku; 

k) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na 

okres 1 roku; 

l) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

m) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na 

okres 1 roku; 

n) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

o) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

p) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

q) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 
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r) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

s) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

t) wyrażenia zgody na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy 

dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 

do 3 lat; 

u) wyrażenia zgody na przedłużenie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  przeznaczonego na 

ogródek przydomowy umowy dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu 

obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat; 

v) zmieniająca uchwałę w sprawie zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Szkoła 

przyszłości – rozwijamy kompetencje kluczowe uczniów Szkoły Podstawowej we 

Fromborku” nr projektu: RPWM.02.02.01-28-0015/17 współfinansowanego ze środków 

Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 

Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020; 

w) zatwierdzenia do realizacji projektu,  przyjęcia części dotacji projektu  oraz upoważnienia 

Kierownika Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku do realizacji 

projektu ,,Rozwój wysokiej jakości usług społecznych w gminach Braniewo i Frombork-

edycja III" realizowanego w ramach Osi priorytetowej RPWM.11.00.00 Włączenie 

społeczne, Działanie RPWM.11.02.00 „Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, 

trwałych oraz wysokiej jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych 

świadczonych w interesie ogólnym.”, Poddziałanie RPWM.11.02.03 Ułatwienie dostępu do 

usług społecznych, w tym integracja ze środowiskiem lokalnym- projekty konkursowe; 

x) zatwierdzenia do realizacji projektu, przyjęcia części dotacji projektu oraz upoważnienia 

Kierownika Miejsko - Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku do realizacji 

projektu „Klub Integracji Społecznej we Fromborku” realizowanego w ramach Osi 

priorytetowej RPWM.11.00.00 Włączenie społeczne, Działanie RPWM.11.01.00 „Aktywne 

włączenie, w tym z myślą o promowaniu równych szans oraz aktywnego uczestnictwa  i 

zwiększaniu szans na zatrudnienie”, Poddziałanie RPWM.11.01.01 Aktywizacja społeczna i 

zawodowa osób wykluczonych oraz zagrożonych wykluczeniem społecznym – projekty 

konkursowe; 

y) przystąpienia do sporządzenia zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta Frombork dla części obrębu geodezyjnego nr 8, działki nr 46/6 i nr 

46/10. 

10. Sprawy różne. 

11. Zakończenie obrad.  

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard  Pawluczuk  poddał  pod głosowanie odczytany porządek 

obrad. 

 

Za głosowało 9 radnych.  

Przeciw głosowało 0 radnych.  

Wstrzymał się od głosu 0 radnych. 
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Ad. pkt 4.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie propozycję protokołu 

z XIV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się  

w dniu 13 maja 2020 roku.  

Za głosowało 9 radnych. 

Przeciw głosowało 0 radnych. 

Wstrzymało się od głosu 0 radny. 

Protokół został przyjęty.  

 

Ad. pkt 5. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie Burmistrza  

z realizacji uchwał podjętych na sesji w dniu 13.05.2020 roku zostało radnym dostarczone w formie 

elektronicznej. Zapytał czy są uwagi do sprawozdania – uwag nie zgłoszono.   

Ad. pkt 6. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk powiedział, że sprawozdanie z pracy 

Burmistrza między sesjami Rady Miejskiej zostało radnym dostarczone w formie elektronicznej. 

Sprawozdanie z pracy Burmistrza odczytała Sekretarz Gminy Frombork Barbara Chomacka                         

- sprawozdanie to wraz ze sprawozdaniem z realizacji uchwał stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

Radna Jadwiga Urbanowicz zapytała o: 

- dalszą współpracę z przedstawicielami ZHP? 

- losy kotłowni, w związku z trwającymi rozmowami na temat gazyfikacji? 

- termin oddania drogi na odcinku Frombork – Braniewo? 

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Zbigniew Pietkiewicz odpowiedział: 

- odnośnie losów kotłowni, jeżeli chcemy być uzdrowiskiem to musimy iść w kierunku ekologii                            

i w tym kierunku pójdziemy. W umowie dzierżawy kotłowni był zapis o inwestycjach, w 

perspektywie było podłączenie szpitala, jednak wycofano się z tego, przedstawiono wręcz zaporowe 

ceny jednostkowe za dostarczenie ciepła i między innymi z tego powodu szpital skierował się w stronę 

alternatywnych źródeł ciepła. Podsumowując powiedział, że jeżeli jest przedsiębiorca on powinien 

kierować się rachunkiem ekonomicznym i jeżeli nie ma konkurencji to staje się monopolistą. W 

sprawie gazyfikacji to jeszcze jest długa droga, ponieważ firmie zabiegającej taka inwestycja musi się 

też opłacić, jest to firma bezpośrednio podlegająca PGNiG, więc są gwarancje państwowe. 

- droga 504 - z informacji uzyskanych od panów marszałków, zgodnie z umową most ma być 

ukończony do końca września, jednak nie oznacza to, że ciąg komunikacyjny będzie uruchomiony, 

ponieważ wynikły problemy z wałem pomiędzy mostem kopernikowskim a mostem na rzece Bauda. 

- współpraca z ZHP – po zasięgnięci opinii swoich prawników na szczeblu Komendy Głównej ZHP, 

Komendant Hufca Warmińsko-Mazurskiego przyznał rację, że oni nie są użytkownikami wieczystymi 

gruntu. Problem polega na tym, że mimo chwalebnej roli ZHP dla miasta, burmistrz jako organ 

stanowiący nie może odstąpić od ściągnięcia podatku, został on naliczony po stawkach najniższych 

jakie były możliwe do zaproponowania i wyniósł ok 12 tys. zł za okres pięciu lat. Podjęta została 

współpraca, co do legalizacji funkcjonującej tam infrastruktury. Powiedział również, że zarówno 

burmistrz jak i wysoka rada nie mają zamiaru odbierać ZHP tego terenu. 
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Ad. pkt 7. 

a) Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk otworzył debatę nad raportem o stanie 

Gminy Frombork za rok 2019, poinformował, że nie wpłynął żaden wniosek ze strony 

mieszkańców z prośbą o umożliwienie wzięcia udziału w debacie.                                                               

Głos zabrała Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Urszula Zakrzewska, 

powiedziała, że porównując obecny raport z raportem za rok ubiegły można go ocenić na dwa 

sposoby pod względem treści, czyli to co jest w nim zawarte jest tym co chcielibyśmy 

usłyszeć, czy tym co chcielibyśmy wiedzieć o gminie, zabrakło informacji o Zarządzeniach 

Burmistrza, które mają wpływ na kształtowanie procesów w gminie i na budżet gminy, 

zabrakło również informacji na temat spółki Wodociągi Fromborskie, nie wiemy nic o jej 

kondycji finansowej, nie wiemy nic o inwestycjach, które spółka poczyniła. Można ten raport 

ocenić odnosząc się do zamierzeń i działań związanych z budżetem a więc skoro gmina 

realizuje inwestycje to sytuacja finansowa nie jest najgorsza. Powiedziała również, że raport 

jest  dokumentem o wiele lepszym niż ubiegłoroczny, szkoda tylko, że mieszkańcy nie 

zabierają głosu i nie wnoszą swoich uwag. 

    Głos zabrał radny Marcin Zabłocki, powiedział, że raport jest lepszy niż raport za 2018 rok, 

są drobne nieścisłości, między innymi w informacji odnośnie OSP jest ujęty zakup usług 

remontowych, lecz nie ma dla jakiej to jednostki, w sprawie Wodociągów Fromborskich, 

dziwi fakt, że wartość spółki jest taka sama jak w roku poprzednim, nie ma żadnych 

inwestycji. 

    Burmistrz Miasta i Gminy Zbigniew Pietkiewicz odnośnie spółki Wodociągi Fromborskie 

powiedział, że Walne Zgromadzenie spółki odbyło się już po sporządzeniu raportu gminy, po 

sesji zasięgnie informacji czy wiedza na temat kondycji finansowej spółki może być 

przekazana radnym. Skarbnik Gminy Ewa Rymarska powiedziała, że wartość spółki jest to 

majątek bądź kapitał wniesiony przez właściciela i poczyniona przez spółkę inwestycja nie 

zmienia jej wartości, jest to wartość niezmienna chyba, że właściciel podejmie uchwałę w 

sprawie dopłaty do wartości spółki. 

b) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania dla Burmistrza Miasta i Gminy      

Frombork. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XV/165/20 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie udzielenia wotum zaufania Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Frombork. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/165/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta 

Uchwała Nr XV/165/20 stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

 



8 
 

 

Ad. pkt 8. 

a) wystąpienie Burmistrza w sprawie sprawozdania z realizacji budżetu za 2019 r. 

Burmistrz Miasta i Gminy Frombork Zbigniew Pietkiewicz podziękował członkom Komisji 

Rewizyjnej oraz pozostałym radnym za pozytywną opinię w sprawie wykonania budżetu za 2019 rok. 

Powiedział, że jest to sukces z którym dzieli się ze swoim Zastępcą, Panią Skarbnik, Panią Sekretarz 

oraz pozostałymi pracownikami Urzędu Miasta i Gminy. Powiedział również, że mimo trudnej 

sytuacji związanej z sytuacją epidemiologiczną zamierzenia, które zostały podjęte realizowane są 

niemalże zgodnie z planem i tak: 

- Promenada – 30-to dniowe opóźnienie, uroczyste otwarcie dnia 8 sierpnia 2020 r. 

- droga Wielkie Wierzno – Drewnowo – rozpoczęcie na początku sierpnia, zakończenie 30 sierpnia 

2020 r. 

- świetlica Baranówka – w dniu dzisiejszym podpisane dokumenty przetargowe, termin rozpoczęcia 

prac do końca bieżącego roku. 

Mniejsze inwestycje też przebiegają zgodnie z planem, w dniu wczorajszym zaczęła się wymiana 

oświetlenia na terenie miasta a następnie na terenie gminy. 

Na zakończenie Burmistrz Miasta i Gminy Zbigniew Pietkiewicz podziękował radnym za współpracę 

przy realizacji budżetu. 

 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie 

wykonania budżetu za 2019 rok. 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poprosił Skarbnika Gminy Frombork o 

odczytanie opinii Regionalnej Izby Rachunkowej w sprawie wykonania budżetu za 2019 r.; Pani Ewa 

Rymarska – Skarbnik Gminy Frombork odczytała uchwałę RIO.IV-0120-128/20  składu orzekającego 

Regionalnej Izby Rachunkowej w Olsztynie z dnia 09.04.2020 r. w sprawie wydania opinii  

o przedłożonym przez Burmistrza Miasta i Gminy Frombork sprawozdaniu z wykonania budżetu 

Gminy Frombork za rok 2019 - załącznik nr 8 do protokołu. 

 

c) przedstawienie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu za 2019 r.; 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poprosił o odczytanie opinii Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej. Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Magdalena Jakóbczyk  przedstawiła 

pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu gminy Frombork  

za rok 2019 -  załącznik nr 9 do protokołu. 

 

d) dyskusja nad sprawozdaniem.  

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk otworzył dyskusję nad sprawozdaniem 

Burmistrza. 

Radni nie zgłosili pytań. 

 

e) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2019 r. wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2019 r. 
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Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XV/166/20 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca 2020 r. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

za 2019 r . wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Frombork za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/166/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta 

Uchwała Nr XV/166/20 stanowi załącznik nr 10 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

f) przedstawienie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielnie absolutorium dla 

Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poprosił o odczytanie wniosku Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej.  Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej radna Magdalena Jakóbczyk przedstawiła 

wniosek w sprawie udzielenia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok – załącznik nr 

12 do protokołu. 

 

g) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielnie absolutorium dla Burmistrza. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poprosił o odczytanie opinii w sprawie wniosku 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium dla Burmistrza Skarbnika Gminy Ewę Rymarską. 

Skarbnik Ewa Rymarska odczytała uchwałę nr RIO.IV-0120-181/20 składu orzekającego Regionalnej 

Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 3 czerwca 2020 r. w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej we Fromborku w sprawie udzielnie absolutorium Burmistrzowi 

Fromborka za 2019 rok – załącznik nr 13 do protokołu 

 

h) podjęcie  uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta i Gminy 

Frombork z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XV/167/20 Rady 

Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

i Gminy Frombork z tytułu wykonania budżetu za 2019 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/167/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/167/20 stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
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Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk w imieniu rady oraz własnym pogratulował 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Frombork uzyskanego absolutorium. Burmistrz Miasta i Gminy 

Frombork Zbigniew Pietkiewicz podziękował wszystkim, którzy przyczynili się do tego sukcesu. 

Gratulacje dla Burmistrza Miasta i Gminy oraz Skarbnika Gminy złożyli pracownicy Urzędu Miasta        

i Gminy Frombork. 

O godz. 10
30

 Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk ogłosił przerwę w obradach XV 

sesji Rady Miejskiej we Fromborku. 

O godz. 10
56

 Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk wznowił obrady XV sesji Rady 

Miejskiej we Fromborku i stwierdził prawomocność obrad gdyż na 15 radnych obecnych jest 8 

radnych, nieobecni radni to: Błoch Ewa, Fiuk Beata, Gawłowski Jacek, Karpowicz Bartosz, Markun 

Robert, Ros Agnieszka, Jakóbczyk Magdalena. 

Ad. pkt 9. 

a) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XV/168/20 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej dla Gminy Frombork na lata 2020-2030. 

O godz. 10
59

 radna Magdalena Jakóbczyk przybyła na obrady. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/168/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/168/20 stanowi załącznik nr 16 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

b) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XV/169/20 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie zmian w budżecie na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/169/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/169/20 stanowi załącznik nr 18 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 
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c) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XV/170/20 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie unieważnienia uchwały nr 

II/16/05 Rady Miejskiej Gminy Frombork z dnia 24 lutego 2005 r. w sprawie określenia 

stawek opłaty przystaniowej i pasażerskiej za korzystanie z infrastruktury portowej w porcie 

morskim we Fromborku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/170/20 

Za głosowało 8 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/170/20 stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 

d) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XV/171/20 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie rozpatrzenia skarg na 

działalność Burmistrza Miasta i Gminy Frombork w kwestii gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminnym. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/171/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/171/20 stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nie 

odczytywanie w całości projektów uchwał od pkt. e) do pkt. u). Przewodniczący Rady radny 

Ryszard Pawluczuk poddał wniosek pod głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

e) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/172/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego o numerze 1 

położonego w budynku mieszkalnym nr 4 posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 90/2, obręb 4 Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/172/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 
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Uchwała Nr XV/172/20 stanowi załącznik nr 24 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

f) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/173/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego o 

numerze 3 położonego w budynku mieszkalnym nr 6 posadowionym na 

nieruchomości oznaczonej według ewidencji gruntów jako działka  

o numerze 44/1, obręb 4 Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/173/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/173/20 stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

g) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/174/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na sprzedaż na rzecz najemcy w drodze bezprzetargowej lokalu mieszkalnego o numerze 1 

położonego w budynku mieszkalnym nr 15 posadowionym na nieruchomości oznaczonej 

według ewidencji gruntów jako działka o numerze 144, obręb 4 Frombork. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/174/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/174/20 stanowi załącznik nr 28 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

h) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/175/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/175/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 
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Uchwała Nr XV/175/20 stanowi załącznik nr 30 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

i) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/176/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/176/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/176/20 stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

j) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/177/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 1 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/177/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/177/20 stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

k) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/178/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 1 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/178/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/178/20 stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 
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l) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/179/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/179/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/179/20 stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 39 do protokołu. 

m) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/180/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 1 roku po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres 1 roku. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/180/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/180/20 stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 41 do protokołu. 

n) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/181/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/181/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/181/20 stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 43 do protokołu. 

o) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/182/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 
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na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/182/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/182/20 stanowi załącznik nr 44 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 45 do protokołu. 

p) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/183/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/183/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/183/20 stanowi załącznik nr 46 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 47 do protokołu. 

q) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/184/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/184/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/184/20 stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 49 do protokołu. 

r) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/185/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/185/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/185/20 stanowi załącznik nr 50 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 51 do protokołu. 

s) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/186/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/186/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/186/20 stanowi załącznik nr 52 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 53 do protokołu. 

t) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/187/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na zawarcie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  rolnego umowy dzierżawy na kolejny 

okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/187/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/187/20 stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 55 do protokołu. 

u) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał  nagłówek projektu uchwały   

Nr XV/188/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie wyrażenia zgody 

na przedłużenie z dotychczasowym dzierżawcą gruntu  przeznaczonego na ogródek 

przydomowy umowy dzierżawy na kolejny okres 3 lat po zakończeniu obowiązywania 

umowy zawartej na okres do 3 lat. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/188/20 
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Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/188/20 stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 57 do protokołu. 

v) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały   Nr XV/189/20 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku zmieniająca uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia do realizacji projektu pn.: „Szkoła przyszłości – rozwijamy kompetencje 

kluczowe uczniów Szkoły Podstawowej we Fromborku” nr projektu: RPWM.02.02.01-28-

0015/17 współfinansowanego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego w ramach 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-

2020. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/189/20 

Za głosowało 9 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 0 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/189/20 stanowi załącznik nr 58 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 59 do protokołu. 

w) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XV/190/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji projektu,  przyjęcia części dotacji projektu  oraz upoważnienia Kierownika Miejsko-

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku do realizacji projektu ,,Rozwój 

wysokiej jakości usług społecznych w gminach Braniewo i Frombork-edycja III" 

realizowanego w ramach Osi priorytetowej RPWM.11.00.00 Włączenie społeczne, Działanie 

RPWM.11.02.00 „Ułatwienie dostępu do przystępnych cenowo, trwałych oraz wysokiej 

jakości usług, w tym opieki zdrowotnej i usług socjalnych świadczonych w interesie 

ogólnym.”, Poddziałanie RPWM.11.02.03 Ułatwienie dostępu do usług społecznych, w tym 

integracja ze środowiskiem lokalnym- projekty konkursowe. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nie 

odczytywanie w całości projektu uchwały. Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał 

wniosek pod głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/190/20 

Za głosowało 1 radnych  

Przeciw głosowało 6 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nie została przyjęta. 
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Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 60 do protokołu. 

x) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał nagłówek projektu uchwały Nr 

XV/190/20 Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie zatwierdzenia do 

realizacji projektu, przyjęcia części dotacji projektu oraz upoważnienia Kierownika Miejsko - 

Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej we Fromborku do realizacji projektu „Klub Integracji 

Społecznej we Fromborku” realizowanego w ramach Osi priorytetowej RPWM.11.00.00 

Włączenie społeczne, Działanie RPWM.11.01.00 „Aktywne włączenie, w tym z myślą o 

promowaniu równych szans oraz aktywnego uczestnictwa  i zwiększaniu szans na 

zatrudnienie”, Poddziałanie RPWM.11.01.01 Aktywizacja społeczna i zawodowa osób 

wykluczonych oraz zagrożonych wykluczeniem społecznym – projekty konkursowe. 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej we Fromborku Urszula Zakrzewska zgłosiła wniosek o nie 

odczytywanie w całości projektu uchwały. Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk poddał 

wniosek pod głosowanie. Radni jednogłośnie przyjęli wniosek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/190/20 

Za głosowało 1 radnych  

Przeciw głosowało 6 radnych  

Wstrzymało się od głosu 2 radnych. 

Uchwała nie została przyjęta. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 61 do protokołu. 

y) Przewodniczący Rady radny Ryszard Pawluczuk odczytał projekt uchwały Nr XV/190/20 

Rady Miejskiej we Fromborku z dnia 23 lipca roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Frombork dla części 

obrębu geodezyjnego nr 8, działki nr 46/6 i nr 46/10. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk poddał pod głosowanie 

imienne uchwałę Nr XV/190/20 

Za głosowało 8 radnych  

Przeciw głosowało 0 radnych  

Wstrzymało się od głosu 1 radnych. 

Uchwała została przyjęta. 

Uchwała Nr XV/190/20 stanowi załącznik nr 62 do protokołu. 

Głosowanie imienne nad uchwałą stanowi załącznik nr 63 do protokołu. 

Ad. pkt 10. 

Przewodniczący Rady Fundacji Żółty Szalik Marek Zbytniewski podziękował burmistrzowi oraz 

radnym za podjęcie dyskusji w sprawie realizacji projektów. Powiedział, że fundacja dołoży wszelkich 

starań, aby przyszła współpraca opierała się na przejrzystości i transparentności w działaniach i że 

mimo nie przyjęcia przez radę uchwał projekty będą realizowane. Burmistrz Miasta i Gminy 

Zbigniew Pietkiewicz powiedział, że nie przyjęcie uchwał nie jest porażką fundacji, lecz jest 

policzkiem dla jednostki organizacyjnej gminy, czyli Miejsko-Gminnego Ośrodka Pomocy 

Społecznej, który powinien przeprowadzić prace organizacyjne i przygotowawcze a tego nie 
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uczyniono, wyraził nadzieję, że następny rok zaowocuje programami, które fundacja skieruje do 

realizacji. Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk dodał, że zaistniała sytuacja jest 

otwarciem na nową, lepszą, pełną otwartości dyskusję i wybieranie tych projektów, które będą służyły 

mieszkańcom.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Ryszard Pawluczuk poprosił radnych o pozostanie po sesji celem 

ustalenia terminu spotkania w sprawie wycofanych uchwał. 

 

Ad. Pkt. 11. 

Przewodniczący Rady Miejskiej we Fromborku Ryszard Pawluczuk po wyczerpaniu porządku 

obrad zamknął XV zwyczajną sesję Rady Miejskiej we Fromborku. 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Sekretarz obrad: Magdalena Jakóbczyk 

Protokołowała: Dorota Rudnicka 

                                                                                                   Przewodniczący 

                                                                                        Rady Miejskiej we Fromborku 

                                                                                             /-/ Ryszard Pawluczuk 

 

 

 

 

 

Transmisja z XV zwyczajnej sesji Rady Miejskiej we Fromborku, która odbyła się w dniu 23 lipca 

2020 roku została utrwalona na płycie CD – znajduje się w ona w Biurze Rady. 

 

 

 

 

 

 


